
Rada Miejska w Kunowie 
Radni-Sesja 

PROTOKÓŁ LXIII.2021 

z sesji Rady Miejskiej w Kunowie Nr LXIII.2021 
z dnia 28 października 2021 r. 

 
Obrady rozpoczęto 28 października 2021 o godz. 13:28, a zakończono o godz. 16:00 tego 
samego dnia. 

1.Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad.
Na mocy art. 20 ust. 1b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. U. z 2021 
r. poz. 1372) obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 
Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Jadwiga Banasik 
2. Katarzyna Banasik 
3. Piotr Bek 
4. Marta Ćwik 
5. Renata Ćwiklińska 
6. Barbara Domagała 
7. Jarosław Jałocha 
8. Teresa Łucka 
9. Marek Mikos 
10. Jolanta Ożdżyńska 
11. Maria Pająk 
12. Piotr Rakoczy 
13. Darek Różalski 
14. Cezary Szwajda 
15. Grzegorz Wanat 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek otworzył sesję, przywitał wszystkich 
obecnych radnych oraz pozostałych uczestników sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie stwierdził obecność 14 radnych, co stanowiło 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Listy obecności osób uczestniczących w sesji stanowią załącznik Nr 1 do protokołu. 

 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie ważności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.09.2021 r.; 

4. Informacja o przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg w sezonie 2021/2022. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2020: 

a) Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie; 

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania Stypendium 

Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie dla szczególnie uzdolnionych uczniów 

uczęszczających do szkół podstawowych na terenie gminy Kunów. 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Kunów na lata 2021 – 2035. 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów 

na 2021 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania terminów spłaty lub rozkładania na raty płatności należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług 

zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Gminie Ostrowiec Świętokrzyski. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Wymysłów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Dołach Biskupich. 

16. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 

między sesjami. 

17. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 

międzysesyjnym. 

18. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie obrad. 

Kserokopia porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie z dnia 28.10.2021 r. stanowi 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy mają pytania 
lub uwagi do porządku obrad? 

 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 



 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że w dniu 20 

października 2021 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie wpłynął wniosek 

Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o dodanie dwóch punktów do porządku obrad tj.:  

- podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka; 

- podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia międzygminnego 

dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski 

przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec 

Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do gminy Kunów. 

Ponadto w dniu 27 października 2021 r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie 

wpłynął wniosek Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o wykreślenie z porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, 

odraczania terminów spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mający 

charakter cywilnoprawny. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Burmistrza i radnych czy 

zgłaszają jeszcze jakieś inne zmiany? 

 

Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. 

 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie: 

  

a) Wniosek o wykreślenie z porządku obrad punktu dotyczącego projektu uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania 

terminów spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny. 

  

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku o wykreślenie z porządku obrad punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów spłaty lub 

rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 

Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 

Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Domagała 

 



Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie zdecydowała 

o wykreśleniu z porządku obrad punktu dotyczącego projektu uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów spłaty lub 

rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. 

 

Kserokopia wniosku o wykreślenie z porządku obrad punktu dotyczącego projektu uchwały 

w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania terminów 

spłaty lub rozkładania na raty płatności należności pieniężnych mających charakter 

cywilnoprawny stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

b) Rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo 

Boksycka, jako punkt 15. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka, 

jako punkt 15. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 

Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 

Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Domagała 

 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka, jako punkt 15. 

 

 

c) Rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zawarcia aneksu do 

porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania polegającego na zmianie 

obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów 

przynależnych do gminy Kunów, jako punkt 16. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowano w sprawie: 



Rozszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji 

Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do gminy 

Kunów, jako punkt 16. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 

Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 

Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (1) 

Barbara Domagała 

 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła rozszerzenie 

porządku obrad o projekt uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 

międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji 

Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic 

aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do gminy 

Kunów, jako punkt 16. 

 

Kserokopia wniosku o wprowadzenie do porządku sesji Rady Miejskiej w Kunowie zwołanej na 

dzień 28 października 2021 r. dodatkowych projektów uchwał:  

- w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 

Kunów obejmującego sołectwo Boksycka; 

- w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia międzygminnego dotyczącego współdziałania 

Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania 

polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez 

wyłączenie terenów przynależnych do gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

d) Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

Brak dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia porządku obrad po zmianach. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła porządek 
obrad po zmianach. 
 

3. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.09.2021 r. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do radnych czy mają pytania 
lub uwagi do protokołu z dnia 30.09.2021 r.? 
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie protokół z dnia 
30.09.2021 r. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia 30.09.2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie przyjęła protokół 
z dnia 30.09 2021 r. 

Oryginał protokołu znajduje się w teczce oznaczonej: Or.0002.9.2021 

 

4. Informacja o przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg w sezonie 2021/2022. 

W dyskusji wzięli udział: 



- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie (ZGKM) Mirosława Wasilewskiego 
o przedstawienie informacji w tym zakresie; 
- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
poinformował, że przedmiotowa informacja została szczegółowo przedstawiona i omówiona 
na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej w Kunowie w dniu 25.10.2021 r. Nadmienił, że na 
stanie gminy jest około 172 km dróg, w tym 62 km dróg gminnych, które nie będą 
utrzymywane przez ZGKM, ponieważ powiat zlecił to zadanie firmie zewnętrznej. Ponadto 
kierownik poinformował, że w przedmiotowej informacji znajduje się zestawienie wydatków 
poniesionych w poprzednim sezonie. Ponadto kierownik poinformował, że dokonał 
rozeznania cenowego dotyczącego cen materiałów niezbędnych do zimowego utrzymania 
dróg, z którego wynika, że koszty wzrosną o około 30%. W zasobach sprzętu ZGKM nie ma 
zmian. Zakład posiada samochód ciężarowy tzw. hakowiec, który będzie służył jako piaskarka 
do posypywania, ciągnik rolniczy z rozrzutnikiem piachu i pługiem do odśnieżania oraz 
koparko-ładowarkę, która będzie służyła do załadunku jak i odśnieżania. Do zimowego 
utrzymania chodników dla pieszych będą wykorzystywane skrzynie z piaskiem w celu 
posypywania śliskiej nawierzchni. W informacji zawarty jest również harmonogram zimowego 
utrzymania dróg na terenie gminy Kunów; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zaprosił radnych do zadawania pytań 
kierownikowi, co do przedstawionej informacji; 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Kierownikowi ZGKM 
w Kunowie Mirosławowi Wasilewskiemu za omówienie przedmiotowej informacji i przeszedł 
do kolejnego punktu porządku obrad. 

Informacja o przygotowaniu do zimowego utrzymania dróg w sezonie 2021/2022 stanowi 
załącznik Nr 5 do protokołu. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika Referatu 
Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandry Bernaciak o przedstawienie informacji w tym 
zakresie, jednocześnie przypominając, że przedmiotowa informacja został szczegółowo 
omówiona na poniedziałkowych komisjach; 
- Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak nadmieniła, że do 
placówek przedszkolnych uczęszczało 212 dzieci, w szkołach podstawowych uczyło się 550. 
Na realizację zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 gmina wydała 12 391 306, 17 
zł. 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy radni mają jakieś pytania 
odnośnie przedstawionej informacji? 
 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Kierownikowi Referatu 
Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandrze Bernaciak za omówienie przedmiotowej informacji 
i przeszedł do 6 punktu porządku obrad. 



Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021, stanowi 
załącznik Nr 6 do protokołu. 

6. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2020: 
 
a) Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie; 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu Burmistrzowi Miasta 
i Gminy w Kunowie Lechowi Łodejowi; 
-Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej powierzył przekazanie przedmiotowej 
informacji Sekretarz Gminy Anecie Szloser-Tyczyńskiej; 
- Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła przedmiotową informację; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował Sekretarz Gminy za 
przedstawienie przedmiotowej informacji. 

Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych do Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie za rok 2020 stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

b) Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił informację 
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie o złożonych oświadczeniach majątkowych 
dotyczących Radnych Rady Miejskiej w Kunowie za rok 2020; 
- Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska w uzupełnieniu obydwu informacji dodała, że 
Wojewoda odesłał informację na temat złożonych oświadczeń przez Burmistrza 
i Przewodniczącego Rady Miejskiej, w której nie wskazano uwag do przedmiotowych 
oświadczeń majątkowych; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za uzupełnienie informacji 
Sekretarz Gminy i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych do Przewodniczącego Rady Miejskiej 
w Kunowie za rok 2020 stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza 
Miasta i Gminy w Kunowie dla szczególnie uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół 
podstawowych na terenie gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 
- Kierownik Referatu Oświaty i Spraw Społecznych Aleksandra Bernaciak przedstawiła projekt 
procedowanej uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji 
Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę 
o przedstawienie opinie Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 



- Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 
Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 
uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania Stypendium Burmistrza 
Miasta i Gminy w Kunowie dla szczególnie uzdolnionych uczniów uczęszczających do szkół 
podstawowych na terenie gminy Kunów. 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, 
Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, 
Darek Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 

NIEOBECNI (1)  

Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.390.2021 w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 
Stypendium Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie dla szczególnie uzdolnionych uczniów 
uczęszczających do szkół podstawowych na terenie gminy Kunów, stanowi załącznik Nr 9 do 
protokołu. 
 

8. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2021-2035. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 

- Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 



- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 

podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Kunów na lata 2021-2035.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.391.2021 o zmianie uchwały w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kunów na lata 2021-2035, stanowi załącznik Nr 10 do protokołu. 
 

9. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 
2021 r. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Skarbnika Gminy 

o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały  

- Skarbnik Gminy Danuta Fijas przedstawiła projekt procedowanej uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 



- Radny Marek Mikos zapytał z jakiego tytułu została zmniejszona kwota na zadanie „Budowa 
wodociągu w Wymysłowie”? 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że w budżecie gminy została zabezpieczona kwota z kosztorysu 
inwestorskiego, a wykonawca zadania, którym jest Zakład Gospodarki Komunalno-
Mieszkaniowej w Kunowie wycenił tą pracę na niższą kwotę. W związku z tym nadwyżka 
zostanie przeniesiona na inne zadanie. 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kunów na 2021 r.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.392.2021 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Gminy Kunów na 2021 r, stanowi załącznik Nr 11 do protokołu. 
 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 
umarzania, odraczania terminów spłaty lub rozkładania na raty płatności należności 
pieniężnych mających charakter cywilnoprawny. (punkt zdjęto z porządku obrad) 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że rada gminy może 
podjąć uchwałę o dopłacie dla odbiorców gminy, korzystających z usług dostawy wody 



i odprowadzania ścieków. Dopłatę taką gmina przekazuje przedsiębiorstwu wodociągowo-
kanalizacyjnemu, który w Gminie Kunów jest Zakład Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Kierownika Zakładu 
Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie (ZGKM) Mirosława Wasilewskiego o 
przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 
- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały oraz dodatkowe zestawienia cen wody i ścieków 
na terenie sąsiadujących gmin; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie dopłaty dla grup taryfowych odbiorców usług zbiorowego 
odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.393.2021 w sprawie dopłaty dla grup taryfowych 
odbiorców usług zbiorowego odprowadzania ścieków z terenu Miasta i Gminy Kunów wraz 
z dodatkowymi informacjami, stanowi załącznik Nr 12 do protokołu. 
 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały; 



- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 

Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 
Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 
projektu uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.394.2021 w sprawie zawarcia porozumienia 

międzygminnego, stanowi załącznik Nr 13 do protokołu. 
 

13. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 



- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
przedstawił projekt procedowanej uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącego Komisji 

Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezarego Szwajdę o przedstawienie opinii 

Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów Cezary Szwajda 
przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 

Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały; 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos radnej Renacie Ćwiklińskiej; 

- Radna Renata Ćwiklińska nadmieniła, że dodatkowe koszty, jakie są ponoszone w związku 
z porozumieniem mogą wynikać z niedostosowanego rozkładu jazdy autobusów; 
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że do końca roku zostanie przeprowadzone badanie ankietowe wśród 
mieszkańców poszczególnych sołectw, umożliwiające zmianę dotychczasowych kursów. 
Ponadto kursy, które obecnie są wyznaczone, dostosowane są np. do potrzeb uczniów 
uczęszczających do szkół średnich na terenie Ostrowca Świętokrzyskiego. Ponadto kierownik 
nadmienił, że obecny rozkład jazdy MPK nie jest stały i w każdym momencie może ulec 
weryfikacji i zmianie; 
-Radny Darek Różalski poprosił kierownika, aby w przypadku zmiany rozkładu jazdy 
autobusów uwzględniony został czas pracy jaki obowiązuje na strefie przemysłowej 
w Kunowie; 
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski 
poinformował, że będą także przeprowadzane rozmowy z pracodawcami strefy przemysłowej; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że odbył już rozmowę 
z jednym z przedsiębiorców na terenie gminy Kunów i zaproponował współpracę i spotkanie 
dotyczące umożliwienia pracownikom, którzy dojeżdżają do pracy na terenie strefy 
przemysłowej dostępu do komunikacji. Ponadto Burmistrz poprosił radnego o przygotowanie 
informacji dotyczącej ilości osób pracujących na strefie przemysłowej, które będą chętne do 
skorzystania ze zorganizowanego transportu przez gminę.   
- Kierownik Referatu Spraw Obywatelskich, Rolnictwa i Środowiska Jarosław Adamski dodał, 
że ceny biletów w porównaniu do prywatnego przewoźnika świadczącego usługi 
komunikacyjne na tych samych odcinkach są znacznie niższe, w porównaniu cena biletu na te 
samej trasie u prywatnego przewoźnika wynosi 4,00 zł, a w MZK 2,50 zł. Ponadto kierownik 
nadmienił, że trwają rozmowy dotyczące zmiany trasy dwóch linii tj. kursu na Karczmę 
Miłkowską przez łącznik do ul. Borowej, a nie jak dotychczas przez przedłużenie ul. Iłżeckiej 
oraz na terenie Boksycki w taki sposób, aby skomunikować łącznik pomiędzy ul. Długą, 
a starodrożem. Trwają rozmowy, aby wymienione zmiany obowiązywały od 1 stycznia 2022 r. 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania 
dotyczące przedmiotowego tematu? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 



- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie 
Ostrowiec Świętokrzyski. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.395.2021 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Gminie Ostrowiec Świętokrzyski, stanowi załącznik Nr 14 do protokołu. 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Wymysłów. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że projekt miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego sołectwo Wymysłów został wyłożony 
do publicznego wglądu. W wyznaczonym terminie zgłaszania uwag do przedmiotowego planu 
wpłynęły cztery uwagi. Rozpatrzenie uwag zawarte jest w rozstrzygnięciu Burmistrza Miasta 
i Gminy w Kunowie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów. Wszystkie uwagi nie zostały 
uwzględnione. Rozstrzygnięcie Burmistrza o sposobie rozpatrzenia uwag podlega głosowaniu 
przez radę. Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o krótki komentarz do procedowanej uchwały;  
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzat Mazur 
poinformowała, że zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego sołectwa Wymysłów przeszła całą procedurę zgodnie z ustawą 
o zagospodarowaniu przestrzennym i uzyskała wszystkie opinie oraz uzgodnienia; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że na posiedzeniach 
komisji były rozpatrywane i analizowane wszystkie uwagi w celu prawidłowego ich 
rozpatrzenia. 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowania rozstrzygnięcie 
uwag do przedmiotowego projektu planu. 
 



a) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 1 z tabeli z załącznika Nr 2 do 
uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi.  

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi Nr 1 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
uwagi Nr 1 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

b) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 



ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

c) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały 

d) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę.  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 



- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji ws. 

przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodniczącą Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. Ponadto radna Renata 
Ćwiklińska zgłosiła formalny wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego część sołectwa Wymysłów, ze względu na jej obszerność; 

e) Wniosek formalny o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego sołectwo Wymysłów. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przedmiotowy 
wniosek. 
 

Głosowano wniosek w sprawie: 
nieodczytywania w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego część sołectwa 
Wymysłów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 



Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego przyjęła przedmiotowy wniosek 
jednogłośnie. 
 
f) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Wymysłów. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał w wersji skróconej treść 
projektu uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Wymysłów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.396.2021 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo 
Wymysłów, stanowi załącznik Nr 15 do protokołu 

 
 
 
 



15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że projekt miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego sołectwo Boksycka został wyłożony 
do publicznego wglądu. W wyznaczonym terminie zgłaszania uwag do przedmiotowego planu 
wpłynęły cztery uwagi. Sposób uwzględnienia poszczególnych uwag znajduje się 
w rozstrzygnięciu Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie o sposobie rozpatrzenia uwag do 
projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy 
Kunów. Jedna z przedmiotowych uwag została uwzględniona w całości i nie podlega pod 
głosowanie. Dwie uwagi zostały uwzględnione w części, a jedna nie została uwzględniona 
w całości. Rozstrzygnięcie Burmistrza podlega pod głosowanie rady. Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika merytorycznego o krótki komentarz 
do procedowanej uchwały;  
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzat Mazur zgłosiła 
autopoprawkę uchwały dotyczącą podstawy prawnej odnośnie przywołanej uchwały Rady 
Miejskiej w Kunowie z dnia 29 grudnia 2017 roku, która powinna mieć numer LXI/345/17, 
a jest przywołana o numerze XLXI/345/17, który nie istnieje. Ponadto kierownik 
poinformowała, że zmiana miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obejmującego sołectwo Boksycka również przeszła całą procedurę zgodnie z ustawą 
o zagospodarowaniu przestrzennym i uzyskała wszystkie opinie oraz uzgodnienia; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał przedmiot uwagi Nr 1 do 
projektu przedmiotowego planu i poinformował, że uwaga została uwzględniona w całości 
i nie podlega głosowaniu. Przewodniczący przeszedł do procedowania uwagi Nr 2 złożonej do 
przedmiotowego projektu planu. 
 
a) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do 
uchwały 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę 
i poprosił pracownika merytorycznego o przedstawienie, która część uwagi została 
uwzględniona, a której części uwagi nie uwzględniono; 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzat Mazur 
poinformowała, że została uwzględniona ta część wniosku, która jest zgodna ze Studium 
uwarunkowań. To co jest niezgodne nie może zostać uwzględnione w przedmiotowy projekcie 
planu;  
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi. 

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 



Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
w części uwagi Nr 2 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

b) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia w części uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 
do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę 
i poprosił pracownika merytorycznego o przedstawienie, która część uwagi nie została 
uwzględniona; 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzat Mazur 
poinformowała, że część wniosku, która jest niezgodna ze Studium uwarunkowań nie została 
uwzględniona w przedmiotowy projekcie planu;  
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi  

Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia w części uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
w części uwagi Nr 3 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały 



 

c) Głosowanie w sprawie nieuwzględnienia uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek przedstawił procedowaną uwagę;  

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
procedowanej uwagi? 

Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie sposób 
rozstrzygnięcia procedowanej uwagi  

 
Głosowano w sprawie: 
nieuwzględnienia uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego zdecydowała o nieuwzględnieniu 
uwagi Nr 4 z tabeli z załącznika Nr 2 do uchwały 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 
Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii Komisji ws. 
przedmiotowego projektu uchwały; 
- Przewodniczącą Komisji Geodezji, Urbanistyki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawiła 
pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały. Ponadto radna Renata 
Ćwiklińska zgłosiła formalny wniosek o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego sołectwo Boksycka, ze względu na jej obszerność. 

d) Wniosek formalny o nieodczytywanie w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów 
obejmującego sołectwo Boksycka. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poddał pod głosowanie przedmiotowy 
wniosek. 
 



Głosowano wniosek w sprawie: 
nieodczytywania w całości projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego przyjęła przedmiotowy wniosek 
jednogłośnie. 

e) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał w wersji skróconej treść 
projektu uchwały i poddał pod głosowanie procedowany dokument. 
 
Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Renata Ćwiklińska, Jarosław 
Jałocha, Teresa Łucka, Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek 
Różalski, Cezary Szwajda, Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (1) 
Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 



 

Radna Renata Ćwiklińska po oddaniu głosu w punkcie 15 opuściła obrady sesji o godz. 15.23 

Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.397.2021 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Miasta i Gminy Kunów obejmującego sołectwo Boksycka, 
stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia międzygminnego 
dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec 
Świętokrzyski przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji 
Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do gminy Kunów. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do pracownika 
merytorycznego o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzat Mazur przedstawiła 
projekt procedowanej uchwały; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Przewodniczącą Komisji 

Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej Marię 

Pająk o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Przewodnicząca Komisji Samorządowej, Spraw Obywatelskich, Bezpieczeństwa i Ochrony 

Przeciwpożarowej Maria Pająk przedstawiła pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego 

projektu uchwały 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia międzygminnego dotyczącego 
współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji 
zadania polegającego na zmianie obszaru i granic aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez 
wyłączenie terenów przynależnych do gminy Kunów. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, 
Grzegorz Wanat 



NIEOBECNI (2) 
Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie nadmienił, że w związku z kończącymi się pracami 
związanymi z zawróceniem ścieków z oczyszczalni ścieków z Ostrowca Świętokrzyskiego do 
oczyszczalni ścieków w Kunowie, które przyniosą oszczędności około 300 000 zł rocznie, Gmina 
Kunów występuje z aglomeracji Ostrowiec, która w obecnej chwili nie spełnia 
przyszłościowych nałożonych i wymaganych kryteriów, co w latach późniejszych może wiązać 
się komplikacjami. Burmistrz podziękował partnerom wchodzącym w skład aglomeracji 
Ostrowiec tj.: Prezydentowi Ostrowca Świętokrzyskiego Panu Jarosławowi Górczyńskiemu, 
Burmistrzowi Ćmielowa Pani Joannie Suska i Wójtowi Jerzemu Murzynowi. Ponadto Burmistrz 
Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zapewnił o współpracy z ww. partnerami w ramach MOF 
miasta Północy. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.398.2021 w sprawie zawarcia aneksu do porozumienia 
międzygminnego dotyczącego współdziałania Gmin wchodzących w skład aglomeracji 
Ostrowiec Świętokrzyski przy realizacji zadania polegającego na zmianie obszaru i granic 
aglomeracji Ostrowiec Świętokrzyski poprzez wyłączenie terenów przynależnych do gminy 
Kunów, stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Dołach 
Biskupich. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zwrócił się do Sekretarz Gminy Anety 
Szloser-Tyczyńskiej o przedstawienie przedmiotu procedowanej uchwały; 
- Sekretarz Gminy Aneta Szloser-Tyczyńska przedstawiła projekt procedowanej uchwały; 
- Burmistrz Miast i Gminy w Kunowie nadmienił, że prowadzenie Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Dołach Biskupich nie będzie obciążało budżetu gminy, ponieważ koszty będą 
pokrywane z budżetu państwa; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poprosił Wiceprzewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej Jarosława Jałochę 

o przedstawienie opinii Komisji ws. przedmiotowego projektu uchwały; 

- Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia i Opieki Społecznej 

Jarosław Jałocha przedstawił pozytywną opinię Komisji ws. przedmiotowego projektu 

uchwały; 

- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są pytania lub uwagi do 
przedmiotowego projektu uchwały? 
 
Nie zgłoszono pytań, brak uwag. 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 



 
 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek odczytał treść projektu uchwały i poddał 
pod głosowanie procedowany dokument. 
 

Głosowano w sprawie: 
podjęcia uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Dołach 
Biskupich. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Jadwiga Banasik, Katarzyna Banasik, Piotr Bek, Marta Ćwik, Jarosław Jałocha, Teresa Łucka, 
Marek Mikos, Jolanta Ożdżyńska, Maria Pająk, Piotr Rakoczy, Darek Różalski, Cezary Szwajda, 
Grzegorz Wanat 
NIEOBECNI (2) 
Renata Ćwiklińska, Barbara Domagała 
 

Rada Miejska w Kunowie, w wyniku głosowania jawnego jednogłośnie podjęła 
przedmiotową uchwałę. 
 
Kserokopia podjętej uchwały Nr LXIII.399.2021 w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Dołach Biskupich, stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 

18. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Miejskiej w Kunowie w okresie 
między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że: 
- 14 października uczestniczył w uroczystościach Dnia Edukacji Narodowej w Gminie Kunów; 
- 23 października uczestniczył w obchodach Jubileuszu 90-lecia Strażackiej Orkiestry Dętej 
w Kunowie; 
- 26 października uczestniczył w uroczystości pasowania na starszaka w Publicznym 
Przedszkolu w Kunowie. 
 
 
19. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy w Kunowie w okresie 
międzysesyjnym. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek oddał głos Burmistrzowi Miasta i Gminy 
w Kunowie; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że sprawozdanie 
z działalności Burmistrza w okresie między sesjami będzie udostępnione na profilu Facebook, 



jak również zostanie zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 
internetowej urzędu. 
 
Kserokopia sprawozdania Nr Or.0057.9.2021 z działalności Burmistrza Miasta i Gminy 
w Kunowie w okresie międzysesyjnym (od 28.09.2021 r. do 27.10.2021r.) stanowi załącznik  
Nr 19 do protokołu. 
 

20. Złożenie do Przewodniczącego Rady na piśmie interpelacji i zapytań. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek poinformował, że wpłynęły do 
Przewodniczącego Rady dwie interpelacje od radnego Marka Mikosa. Przewodniczący 
poprosił o przedstawienie przedmiotu interpelacji i udzielił głosu radnemu Markowi Mikosowi; 
- Radny Marek Mikos złożył interpelacje w zakresie: 
1. Budowy łącznika drogi pomiędzy ul. Langiewicza i ul. Krzywej w Kunowie – załącznik Nr 20; 
2. Wykonanie remontu ul. Łąkowej w zakresie oświetlenia i położenia nawierzchni asfaltowej 
– załącznik Nr 21. 
 
21. Wolne wnioski i informacje. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy są chętni do zabrania głosu 
w przedmiotowym punkcie? 
- Radna Teresa Łucka podziękowała za naprawę drogi w Nietulisku Małym; 
- Radny Marek Mikos wnioskował o organizację ruchu na skrzyżowaniu dwóch dróg gminnych 
w miejscowości Rudka oraz o dokończenie oświetlenia ulicznego na ul. Starachowickiej; 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur odnosząc 
się do wniosku radnego Marka Mikosa dotyczącego organizacji ruchu na skrzyżowaniu dwóch 
dróg gminnych w miejscowości Rudka poinformowała, że organizacja jest zlecona do 
zaprojektowania, a kolejno projekt wymaga zatwierdzenia przez Komisję Bezpieczeństwa 
Ruchu Drogowego w Ostrowcu Świętokrzyskim. Przedmiotowy projekt do końca bieżącego 
roku będzie wykonany, a później znaki drogowe zostaną wstawione; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że pozostałe zadanie 
zgłoszone we wniosku będzie przeanalizowane. Ponadto Burmistrz poinformował, że 
otrzymuje od mieszkańców z różnych miejsc wiele zgłoszeń o podjęcie działań w różnych 
sprawach na terenie gminy, ale są ustalone priorytety wykonywanych prac. Obecnie są 
projektowane albo w najbliższej przyszłości będą projektowane kolejne odcinki dróg 
gminnych, aby ich stan diametralnie się zmienił; 
- Kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzata Mazur 
poinformowała, że utwardzenie drogi łączącej ul. Langiewicza z ul. Krzywą w Kunowie było 
zabezpieczone w projekcie na doposażenie parku o dodatkowe elementy: siłownię, 
oświetlenie itd. Ten projekt jest i jeśli pojawią się środki na jego realizację będzie niezwłocznie 
wykonywany; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek podziękował za wykonanie odwodnienia 
drogi łączącej ul. Długą ze starodrożem; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej wracając do zadania dotyczącego drogi 
łączącej ul. Langiewicza z ul. Krzywą w Kunowie nadmienił, że obok tego łącznika w odległości 
około 40 m znajduje się droga asfaltowa, którą bez żadnych przeszkód można się 
przemieszczać. Ponadto Burmistrz zapewnił, że ta uwaga nie zostanie zlekceważona, lecz 



obecnie są zadania, które wymagają pilniejszej realizacji. Burmistrz analizował przedmiotowe 
zadanie z kierownik Referatu Infrastruktury i Gospodarki Przestrzennej Małgorzatą Mazur 
w kwestii nawierzchni, jaka będzie odpowiednia do jej wyłożenia; 
- Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Rakoczy podziękował za wykonanie 
odcinka drogi w Nietulisku Dużym oraz za rozpoczęcie odkrzaczania ruin w Nietulisku Dużym 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że został przeprowadzony 
proces komunalizacyjny. Ruiny zostały przejęte na własność gminy i obecnie trwają prace 
oczyszczania ich z porośniętej roślinności. Nawierzchnia terenu, na której znajdują się ruiny 
będzie zrekultywowana i zostanie posiana trawa. Planowane jest zlecenie oczyszczenia murów 
ruin oraz podświetlenie obiektu. Ponadto w nowym roku zostanie ogłoszony przetarg na 
wykonanie dokumentacji projektowej na muzeum na otwartym powietrzu i liczymy na środki 
z porozumienia Miast Północy. Burmistrz poinformował, że chciałby, aby na terenie ruin były 
alejki spacerowe, roślinność, tężnia solankowa i ma nadzieję, że ruiny będą wyglądać tak, jak 
powinny wyglądać od lat. Ma nadzieję, że środki na ten cel się pojawią i będą wykorzystane 
w bardzo skrupulatny sposób. Pozwolenie konserwatora zabytków na takie działania już jest 
uzyskane. Została przeprowadzona częściowa ekspertyza, częściowe dofinansowanie zostało 
pozyskane i można podejmować działania. 
- Radny Grzegorz Wanat poprosił o informację dotyczącą budowy marketu przy  
ul. Langiewicza;  
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poinformował, że może przekazać 
informację uzyskaną od prywatnych inwestorów, którzy mają w planie wybudować 
supermarket. Ponadto nadmienił, że w ukończeniu znajduje się plan zagospodarowania 
przestrzennego dla Kunowa; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek udzielił głosu sołtysowi sołectwa 
Bukowie Stanisławowi Dziułce; 
- Sołtys Stanisław Dziułka w imieniu mieszkańców podziękować za wykonanie studni 
głębinowej w Bukowiu. Ponadto sołtys nadmienił o złym utrzymaniu dróg powiatowych 
w ubiegłym sezonie zimowym; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej poprosił o zabranie głosu w tej sprawie 
Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosława 
Wasilewskiego; 
- Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
przekazał informację uzyskaną z Powiatu, że w drodze przetargu to zadanie zostało zlecone 
firmie zewnętrznej i nie dostał upoważnienia, aby była możliwość włączenia się w jego 
realizację. Ponadto Kierownik zapewnił, że jeżeli będzie taka potrzeba to mieszkańcy nie 
zostaną pozbawieni pomocy ze strony ZGKM w Kunowie; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej zadeklarował wraz z Kierownikiem ZGKM, 
że jeżeli Powiat nie będzie nadążał z odśnieżaniem i będzie konieczność wyjechania na drogi 
i posypania ich nawierzchni to takie działania będą podejmowane; 
- Burmistrz Miasta i Gminy w Kunowie Lech Łodej w uzupełnieniu do wypowiedzi dotyczącej 
inwestycji prywatnych inwestorów na terenie gminy Kunów poinformował, że w miejscowości 
Rudka są ustawione stelaże pod farmę fotowoltaiczną na powierzchni 7 ha i podatki tylko 
z działalności gospodarczej, to dodatkowe 60 000 zł do budżetu gminy rocznie; 
- Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalno-Mieszkaniowej w Kunowie Mirosław Wasilewski 
w uzupełnieniu informacji dotyczącej zimowego utrzymania dróg zadeklarował, że 
porozmawia z prywatnym przedsiębiorcą, który wygrał przetarg na wykonanie zadania 
dotyczącego zimowego utrzymania dróg i ma nadzieję na współpracę; 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zapytał, czy jest jeszcze ktoś chętny, aby 
zabrać głos w przedmiotowym punkcie? 



 
Brak zgłoszeń. 
 
22. Zakończenie obrad. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Przewodniczący Rady Miejskiej w Kunowie Piotr Bek zamknął obrady LXIII sesji Rady Miejskiej 
w Kunowie i podziękował za udział w obradach. 
 
Płyta CD stanowi załącznik Nr 22 do protokołu. 
 
Transmisja z obrad sesji Rady Miejskiej w Kunowie jest dostępna w poniższym linku: 

https://kunow.esesja.pl/transmisja/19894/sesja-rady-miejskiej-28-pa%C5%BCdziernika-
2021r.htm 

Przygotował(a): Marta Jagiełło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


